
Skolebestyrelsesmøde Bispebjerg skole 

Tirsdag den 5. marts kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: Personalerum 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Forældrerepræsentanter: 
Lena,  
Afbud fra: 
Thomas, Jens, Vanja 
Elevrepræsentanter: 
Mahmoud 
Medarbejderrepræsentanter: 
Stine, Pernille F.M.,  
Ledelsesrepræsentanter: 
Martin, Thomas og Lise. 
 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør 
hvad? 

1.  Godkendelse af dagsorden    

2.  Punkter fra Elevrådet 
v. Thomas 

 10 min Fodboldturnering: 
Der e forslag om at det 
skal være i april og skal 
gælde 4 – 6 og 7-9. 
Det undersøges om det 
kan afholdes i Fælled 
Parken enten d. 9.4 eller 
25.4. 
Elevrådet har udarbejdet 
et setup i forhold til 
holddeling, regler, 
spillere osv. 
Jesper og Max hjælper 
elevrådet med at 
planlægge og afholde 
dagen.  
SB bakker op om 
arrangementet. 
D. 13.3.24 er der 
inviteret til elevrådsdag. 
TB følger op. 

3.  Meddelelser fra skolens 
ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
KKFO 
Gåpatrulje 

20 min Kommende 4 årgang skal 
efter sommer starte i 
Klub på Bispebjerg. 
Der har været afholdt 
forældremøde herom, 
hvor Gå-patruljen også 
blev gennemgået. 
Eleverne kan blive fulgt 
til Klub og tilbage igen i 
en følgeordning. 
Morgenpasning på 
KKFO’en er i den 
forbindelse en mulighed 
i maj og juni måned. 
 
Arbejdet med 
tilsynrapporten er i gang. 
Dette vil blive 
gennemgået ved 
kommende SB-møde 
 



De varslede besparelser 
på reducering af 
åbningstid i KKFO’en er 
slået igennem 
økonomisk. Dette er en 
beslutning fra 
forvaltningen. 
 
PT holder KKFO’en åbent 
lidt mere end pålagt. 
 
Ansættelser: 
Der er jobopslag ude til 
en pædagogstilling i 
KKFO’en 
 
Klub: Der bliver ligeledes 
slået en stilling op, da 
Nana har opsagt sin 
stilling. 
 
David er ansat i KKFO’en 
og Klubben, til bla at 
have fokus på idræt og 
bevægelse. 
Tobias er ansat til maj-
tilbuddet og skal især 
have fokus på musik. 
 
Der er lukket i KKFO og 
Klub 25., 26., og 27. 
marts. 
Hvis der er behov for 
pasning alligevel, skal 
man følge udsendte 
procedure for at ansøge 
om pasning. 
 
26. april er ikke en 
skoledag, men heller 
ikke en lukkedag i KKFO 
og Klub. 
 
Alle lærere skal møde på 
arbejde. Dagen bliver 
brugt til planlægning af 
trivselstiltag næste 
skoleår. 
 
 

4.  Team Danmark linje og 
Karriereklasse  
v. Thomas 

Møde vedrørende 
Karriereklasse med Jacob 
Næsager på fredag. 

10 min Se bilag 
På fredag skal TB 
præsentere 
Karriereklassen for Jacob 
Næsager. En 
forudsætning for at 
dette kan lykkes er at 
der gives midler hertil. 
 



Ambitionen er at man 
med optag i en 
Karriereklasse møder et 
uddannelses fællesskab. 
 
På 6. årgang vil der ske 
en klassesammenlæg.  
Der vil efter sommer 
derfor være en 7 k – 
karriereklasse og en 7. 
Team Danmarkklasse. 
Der har netop været 
åbenthus arrangement 
for kommende Team 
Danmark elever. Der var 
stort fremmøde. 
 
Der var stor interesse for 
den nye Basketlinje. 
 
Det er endnu uklart hvor 
mange atletikelever der 
kommer. 
Personalebesætning er 
afhænger heraf. 

5.  Svømmeundervisning 25/26 
v. Thomas 

 15 min Se nederst 
Hvis forslaget vedtages, 
spares buskørslen væk.  
Som SB har I mulighed 
for at lave et 
høringssvar. 

6.  Valg til SB 
v. Thomas 

Overført fra sidste SB-møde 20 min Se nederst – tidligere 
oplæg fra Allan til SB-
valg. 
 
Martin: En forældre der 
sidder i forældrerådet i 
KKFO’en er evt 
interesseret i at stille op 
til SB. 
Martin viderebringer 
kontaktinfo . 

7.  Byggesag  
v. Thomas 

Status på byggesag 
 

10 min Pr. 12.8.24 får TB nøglen 
til Hallen. 
 
Indtil efterårsferien er 
Hallen alene til skolens 
brug. 
 
Forslag; kan vi slå åbning 
af Hallen og 
Markedsdagen sammen 
– og foreslår. 5.9.24.  
Planen kunne være at 
inviterer foreninger og 



lokale brugere med til 
indvielsen. 
 
Hele renoveringen af 
Nørre Fælled Skole er 
forsinket. Det betyder at 
skolen forventes 
ombygget omkring 
påsken 2026. 

8.  Økonomi 
v. Thomas 

Endeligt regnskab for 23 
 
 
Godkendelse af Budget 24 
 

Org. 2279 har 98.183 kr. i 
ufordelte midler (skole)  
Org. 5704 har 392.193 kr. i 
ufordelte midler (KKFO)  
Org. 5705 har 339.868 kr. i 
ufordelte midler (Klub)  
  
Budgetforudsætninger for 
skoledelen:  
Midlertidigt 
ansættelsesstop   
Besparelse på 
vikarkontoen. Reduceres 
med kroner 25.000.- pr 
måned  
Besparelser på lejrskole i 
24/25. Reduceres med 
kroner 250.000.-   
Madskole-besparelser 
svarende til en 
fuldtidsstilling.  
MED er inforstået med 
ovenstående.  
Der bliver informeret på 
kommende PR møder om 
vikardækning kommende 
skoleår.  

15 min Se bilag  
 
 
Se bilag 
 
Indeværende år er der 
brugt 300.000 på 
lejrskoler. 
 
I 2024 bliver lejrskole og 
introtur for 3. årgang og 
7. årgang. Denne bliver 
afholdt på Kattinge 
Værk, og kan betales af 
flyttesagen. 
 
Lejrskole for kommende 
5. årgang rykkes til når 
de bliver 6 klasse. 
 
 
 
Pr. 1. maj er det således 
kun Martin der er i 
køkkenet. 
 
SB godkender budgettet. 
 
 

9.  Evt. 
 
 

 5 min Næste SB-møde tirsdag 
d. 30.4.24 er et 
fællesmøde med andre 
skoler i området. 
 
Temaet vil evt være 
omhandlende børn med 
udadreagerende adfærd. 

10.  Punkter til kommende møder: 
 

Nogle af vores principper 
trænger til at blive 
fornyet. 

  



Pt har vi følgende 
principper og politikker: 
 
Principper for: 

- Kontaktforældre 
(2022) 

- Mobiltelefoner 
(2014) 

- Slik, sodavand og 
chips (2012) 

- Forældremøder 
(2023) 

- Sammenlægning 
(2023) 

- Kommunikation ( 
? ) 

- Udgangstilladelse 
( ? ) 

Politikker: 
- Sorg og kriseplan 

(2020) 
- Voldspolitik (?) 
- Antimobbestrategi 

( ? ) 
 
 
Punkter til d. 15.maj 

- Tilsynsrapport 
- Markedsdag 2024 

 
     

 Datoliste Bemærk fremhævede datoer  Tirsdag den 30. april – 
dette er et fællesmøde i 
distriktet på 
Grøndalsvænge skole. 
Onsdag den 15. maj 
Torsdag den 20. juni 

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 
 

Emne: [FRIST 10/4 kl. 12.00] Orientering om effektiviseringsforslag - ændring af kilometergrænse for 
buskørsel til svømmeundervisning 
 
Kære alle 
 
Børne- og Ungdomsudvalget 1. behandlede d. 28. februar effektiviseringsforslag, der skal indgå i budget 
2025. Blandt disse forslag er et, der handler om at hæve kilometergrænsen for buskørsel til 
svømmeundervisning fra 1,5 km. til 2,5 km. Forslaget berører Holbergskolen, Korsager Skole, Tagensbo 



Skole, Nørre Fælled Skole, Skolen ved Sundet, Ellebjerg Skole, Kildevældsskolen, Husum Skole, 
Christianshavns Skole, Den Classenske Legatskole, Brønshøj Skole, Valby skole og Vigerslev Allé’s Skole. 
 
I kan finde hele sagen her: 1. behandling af budgetforslag 2025 | Københavns Kommunes hjemmeside 

(kk.dk) 
 
Og det konkrete forslag her: ce09c00b-8f20-41c0-8a89-26e2f89fecf0-bilag-9.pdf (kk.dk) 
 
I har mulighed for at sende kommentarer til forslaget direkte til mig, så sørger jeg for, at jeres evt. 
kommentarer går videre til udvalget. I bør desuden overveje at inddrage jeres LokalMED i drøftelsen af 
forslaget. Der vil ikke være tale om en egentlig høringsmulighed for LokalMED – men det er vigtigt, at de er 
orienterede om potentielle besparelser, der berører jeres organisation.  
 
Jeres bestyrelse, brugere, forældre, samarbejdspartnere mv. er også velkomne til at indsende 
kommentarer inden 2. behandlingen af forslaget. De må gerne sende direkte til mig pr. mail senest d. 10. 
april kl. 12. Så vil vi bringe det videre til udvalget.  
 
Der er naturligvis også altid den mulighed, at man kontakter udvalget direkte ved at skrive til 
udvalgsmedlemmerne. 
 
I skal være opmærksomme på, at evt. henvendelser/kommentarer sendt til udvalget af GDPR-relaterede 
grunde ikke vil fremgå af udvalgets mødedagsorden. Men udvalget vil modtage jeres henvendelse som 
fortroligt materiale. 
 
Hvis der er faktuelle fejl eller mangelfulde beskrivelser i forslaget, må I også meget gerne give besked 
direkte til mig. Så vil vi vurdere, om det er noget, der skal rettes til 2. behandlingen af forslaget. 
 
2. behandlingen af sagen vedr. effektiviseringsforslag til budget 2025 finder sted på Børne- og 
Ungdomsudvalgets møde d. 24. april 2024.  
 
Med venlig hilsen  

Søs Maggie Lindholm Jacobsen 
AC-fuldmægtig 
Ressourcer 

 

 
Overvejelser i forbindelse med suppleringsvalg: 

Op til Valget 

 Officiel Annoncering - Skolen hjemmeside 

Officiel Kommunikation - Aula 

1.     Officiel Annoncering på Aula 

2.     Kontakt gennem KontaktForældrene (KF) og 

https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-28022024/dagsorden/punkt-3
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-28022024/dagsorden/punkt-3
https://www.kk.dk/sites/default/files/agenda/040e2c86-2d7e-4ebd-81c7-8262a81b82b3/ce09c00b-8f20-41c0-8a89-26e2f89fecf0-bilag-9.pdf


- Bed KF prikke relevante forældre på skulderen.  
- Hvis klassen har en lukket FB gruppe: Bed KF dele skolens Facebook opslag (A.) omk. 
suppleringsvalget og bed forældrene om at give Skolens Facebook side et LIKE.  

Direkte Kommunikation (mere personlig / soft) – Facebook 

A.    Omskrevet, men samme offentliggørelse (som 1.) på Facebook 

B.    Mulig kampagne: ”Vi er skolebestyrelsen” – 6 opslag på Facebook 

Portræt billeder af skolebestyrelsen (Allan tager dem) – billeder kunne også bruges pål 
Aula 

Kampagne: Introduktion til Bestyrelsesmedlemmerne på Facebook: ”Hej jeg hedder …. Jeg 
sidder i skolebestyrelsen fordi…”  

Fordel: Vi kan i mellem linjerne gennem personlig erfaring, snakke indirekte om valget og 
temaerne der rører sig på skolen og i bestyrelsen. 
Forældrene på lærer hvem skolebestyrelsen er og hvilke søde mennesker de kommer til at 
arbejde sammen med. Forældre kan identificere sig, blive inspirerede og måske se et 
potentielt netværk. Vi lærer hinanden ”at kende” og får sat ansigter på, således at der er 
kortere fra forældre til ledelse.  

C.  Event opslag på FB ift infomøde (livestreamen) 

D.     Reminders omkring valget (evt. gennem temaerne fra kampagnen (B)) 

E.    Infomøde – Livestream på skolens Facebookside 

  

Jeg kan godt tage mig af kampagnen: A, B, C og D ... og tage portrætbillederne. Jeg er 
allerede admin på skolens Facebookside. 

Jeg vil gerne sætte infomødet op og facilitere det - denne kræver lige lidt forberedelse ift 
indhold og speakers 
Jeg vil også gerne hjælpe med punkt 2, da vi i Brug Folkeskolen synes at Kontaktforældrene 
er meget vigtige også fremadrettet - denne kræver dog lige en separat snak.  
 

Allan, Brug Folkeskolen 
 


